
Kaip prailginti 
knygų 
skolinimosi 
laiką?

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/


Kaip prailginti  
knygų skolinimosi  
laiką? 

Jeigu nespėjote perskaityti knygos,

galite prasitęsti skaitymo laiką.

Jeigu norite prasitęsti skaitymo laiką,

Jums reikia paskambinti telefonu.

Bibliotekos telefono numeris yra

+370 5 249 7028. 

 

Kai paskambinsite, Jums reikės pasakyti:

	 •	savo skaitytojo pažymėjimo numerį ir

	 •	knygos pavadinimą.

Jeigu reikia pagalbos, 

visada kreipkitės į bibliotekos darbuotojus.

Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Paslaugų departamento darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Birutė Pocevičiūtė

	 •	koordinavo Paula Stašaitienė


